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Nadszedł Adwent. Jakiż to
dobry moment, aby odnowić
pragnienie, tęsknotę, szczere
oczekiwanie na przyjście
Chrystusa! Na jego przyjście do
twojej duszy codziennie w
Eucharystii! - Ecce veniet! - lada
moment nadejdzie! - dodaje
nam otuchy Kościół.

26-11-2019

Nadszedł Adwent. Jakiż to dobry
moment, aby odnowić pragnienie,
tęsknotę, szczere oczekiwanie na
przyjście Chrystusa!



Na jego przyjście do twojej duszy
codziennie w Eucharystii! - Ecce
veniet! - lada moment nadejdzie! -
dodaje nam otuchy Kościół.

Kuźnia, 548

Wrogowie duszy

Dzisiaj rozpoczyna się okres
Adwentu, więc dobrze, że
rozważyliśmy zasadzki tych
nieprzyjaciół duszy: nieporządek
zmysłowości i wygodnej
lekkomyślności; szaleństwo rozumu
opierającego się Bogu; wyniosłą
pychę wyjaławiającą miłość do Boga
i do stworzeń. Wszystkie te stany
duszy są prawdziwymi przeszkodami
i mają wielką moc wprowadzania
nieporządku. Dlatego liturgia każe
nam wzywać miłosierdzia Bożego: 
Ku Tobie, Panie, wznoszę moją duszę,
mój Boże, Tobie ufam: niech nie
doznam zawodu! Niech moi wrogowie
nie triumfują nade mną! - modliliśmy
się w antyfonie na wejście. Zaś jako



antyfonę na ofiarowanie
powtórzymy: Tobie ufam: niech nie
doznam zawodu!

Teraz, kiedy zbliża się czas
zbawienia, pociesza nas słuchanie
słów św. Pawła o tym, że gdy ukazała
się dobroć i miłość Zbawiciela,
naszego Boga, do ludzi, nie ze
względu na sprawiedliwe uczynki,
jakie spełniliśmy, lecz z miłosierdzia
swego zbawił nas.

To Chrystus przechodzi, 7

Czas nadziei

Nabierzcie ducha i podnieście głowy,
ponieważ zbliża się wasze
odkupienie - przeczytaliśmy w
Ewangelii. Czas Adwentu jest czasem
nadziei. Cała panorama naszego
chrześcijańskiego powołania, ta
jedność życia, której nerwem jest
obecność Boga, naszego Ojca, może i
powinna być rzeczywistością
codzienną.



Nie chciałbym mówić wam nic
więcej w tę pierwszą niedzielę
Adwentu, kiedy zaczynamy liczyć dni
dzielące nas od narodzenia
Zbawiciela. Rozpatrywaliśmy
rzeczywistość powołania
chrześcijańskiego; jak Pan pokłada w
nas zaufanie, by prowadzić dusze do
świętości, zbliżać je do siebie,
jednoczyć je z Kościołem, szerzyć
Królestwo Boże we wszystkich
sercach. Pan chce, żebyśmy byli
oddani, wierni, delikatni, pełni
miłości. Chce, żebyśmy byli święci,
całkowicie Jego.

To Chrystus przechodzi, 11

Nie pomniejszaj wielkości Boga

Iesus Christus, Deus homo, Jezus
Chrystus Bóg-Człowiek. Jedno z 
magnalia Dei, wielkich dzieł Bożych,
które powinniśmy rozważać i za
które powinniśmy dziękować Panu
przychodzącemu na ziemię, aby
przynieść pokój ludziom dobrej woli.



Wszystkim ludziom, którzy chcą
zjednoczyć swoją wolę z dobrą Wolą
Boga: nie tylko bogatym ani nie tylko
biednym! Wszystkim ludziom,
wszystkim braciom! Bo wszyscy
jesteśmy braćmi w Jezusie, synami
Boga, braćmi Chrystusa - Jego Matka
jest naszą Matką.

Trzeba patrzeć na Dziecię, naszą
Miłość, w żłóbku. Musimy na Nie
patrzeć ze świadomością, że stoimy
wobec tajemnicy. Powinniśmy
przyjąć tę tajemnicę przy pomocy
wiary i również przy pomocy wiary
zgłębić jej treść. Potrzebna jest do
tego pokorna postawa duszy
chrześcijańskiej, polegająca na tym,
by nie chcieć sprowadzać wielkości
Boga do naszych ubogich wyobrażeń,
do naszych ludzkich tłumaczeń, lecz
zrozumieć, że ta tajemnica - choć
ciemna - jest światłem, które kieruje
życiem ludzi.

To Chrystus przechodzi, 13
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